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Wel, onze connecties liggen (nog) niet 
verder en van de direktie van "Leeker-
weide" kregen we ogenblikkelijk de 
toezegging en medewerking. Bovendien 
hopen wij dat de ligging aan de A 7 en 
de verbinding N 302 Lelystad-
Enkhuizen-A 7 voor de meesten van u 
zodanig gunstig is dat u deze belang-
rijke avond niet hoeft te missen. 

Om organisatorische redenen verzoeken 
wij u de aanmelding zo spoedig moge-
lijk in te zenden. 

P R O G R A M M A 
RESTAURANT van "LEEKERWEIDE" Verlengde 
Kerkweg 1 WOGNUM 
19.30 - 20.00 Ontvangst en koffie 
1. Opening (20.00) 
2. het Syndroom van RETT 

= Prof. dr. A.C.B.Peters, kinder-
neuroloog, Academisch 
Ziekenhuis, Utrecht. 

3. Doelstelling oudervereniging (ook: 
Videobeelden van het bezoek van 
Prof. Rett uit Wenen). 
=Mevrouw H. Melis-van den Brande, 
voorzitter Belgische Rett-
Syndroom Vereniging. 

4. Pauze 
5. Rondvraag 
6. Sluiting 

Eventuele aanmeldingen voor de Rett 
Syndroom-bijeenkomst op 1 mei a.s. te 
Wognum Leekerweide aan: fam. A. van 
der Oord, Wulpenlaan 2, 1602 PR 
Enkhuizen. 
Met vermelding van aantal personen en 
uw naam, adres, woonplaats en 
telefoonnummer. Tevens vermelden of er 
wel of geen toezending van informatie 
gewenst is. 

MISTER CHIPPENDALE 

Zeer verbaasd viel mijn oog op een 
donderdagochtend in maart op een affi-
che. Waarom? Het affiche hing op een 
ongebruikelijke plaats, en alles wat 
enigszins afwijkt van het gebruikelij-
ke trekt de aandacht. Uiteraard moest 
ik daar meer van weten. Was dat boffen 
! ! ! Ik werd opeens aangestaard door 
een collectie mannelijk schoon. u weet 
wel: vetkuiven, ontbloot bovenlijf, 

vijgeblad en aan de bicepsomvang te 

zien duidelijk gebruikers van anabole 
steroµden. Dit mannelijk schoon blijkt 
zich te bevinden onder het huidige 
personeelsbestand en zij dingen allen 
mee in de mister chippendale verkie-
zing. Helaas heren .... jullie maken 
bij mij totaal geen kans. Er is er 
maar een die met de titel "mister 
chippendale" kan en moet gaan strij-
ken. Als u zijn foto zie begrijpt u 
wel waarom. 

een ladyship 

TER NAVOLGING 

. GUATEMALA-STAD - In het Panamerican
hotel in de hoofdstad van Guatemala 
wordt elke tafel gesierd met een 
kaartje. Er staat: "Wij danken het 
a 1 lemaa 1 aan Hem". A 77es wat we 
gebruiken en eten in ons dagelijks 
leven is een geschenk van God. Laten 
we Hem onze dank bewijzen vandaag en 
elke volgende dag. Laat ieder voor het 
eten zijn hoofd buigen en Hem danken 
voor Zijn zegeningen. Hier volgt een 
voorstel om te bidden voor het eten .•• 
of gebruik uw eigen woorden. "We geven 
U de dank Almachtige God, voor deze en 
al Uw zegeningen die we ontvangen uit 
Uw goedheid. Door Christus onze Heer, 
Amen". U mag dit kaartje meenemen. 
Tot zover dit bericht. 
Zou een dergelijk kaartje in ons res-
taurant ook niet gewenst zijn?? 

STAND VAN ZAKEN SPREIDINGSPLAN HERNESSEROORD 4 

Woonvoorziening Spijkenisse, vogelvlucht 
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Inmiddels is het in januari verschenen 
Masterplan op verschillende plaatsen 
besproken. De reacties waren sterk 
verdeeld van afwijzend tot positief. 
De zorginhoudelijke keuzes die in het 
Masterplan zijn gemaakt heeft bij de 
verschillende instanties de indruk 
gewekt dat Hernesseroord slechts nieu-
we internaten wil gaan realiseren. 
Vooral de nieuwe voorziening in Spij-
kenisse heeft heel wat tongen losge-
maakt. Voor de directie aanleiding om 
na het voorlopig ontwerp een korte 
bezinningsperiode in te lassen om nog 
een kritisch de gekozen uitgangspunten 
te evalueren. Gelijktijdig is besloten 
om in gesprek te gaan met de Provincie 
Zuid Holland, het Regionaal overleg 
zwakzinnigenzorg Zuid Hollandse Eilan-
den , het Ministerie van WVC afd. Ge-
handicaptenbeleid, De regionaal 
Inspecteur voor geestelijke Volksge-

zondheid en natuurlijk de Federatie 
van Ouderverenigingen. 
Inmiddels heeft deze overlegronde op-
geleverd dat we door kunnen gaan met 
de geplande werkzaamheden en nu met de 
medewerking van belangrijke adviesor-
ganen c.q.partners in de regio. Een 
verheugende ontwikkeling zeker met het 
oog op de toch wel krappe tijdsplan-
ning en de enorme hoeveelheid werk die 
nog verricht moet worden alvorens de 
eerste paal van de afzonderlijke bouw-
projekten geslagen kan worden. 
De planning_voorziet in de aanvraag 
bouwvergunning voor de basis zorgvoor-
ziening Spijkenisse voor 27 april a.s. 
Daarnaast zal op dezelfde datum het 
definitief ontwerp voor de sociowonin-
gen Oud Beijerland, Hellevoetsluis en 
Spijkenisse ingediend moeten zijn bij 
het Ministerie van WVC. 
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Oude Tonge:

Het College van Ziekenhuisvoorzienin-
gen te Utrecht is binnen de Wet Zie-
kenhuisvoorzieningen belast met het 
uitbrengen van adviezen aan het Minis-
terie voor wat betreft de ontwerpen 
voor nieuwbouw/renovatie e.d. 
Inmiddels is uit eerste contacten ge-
bleken dat waardering bestaat voor de 
gekozen opzet van het sociohuis Oude 
Tonge. Een definitief advies is nog 
niet uitgebracht maar wordt wel op 
korte termijn verwacht. Inmiddels is 
bij de Gemeente Oostflakkee een bouw-
vergunning ingediend en zal de archi-
tect beginnen met de zogenaamde beste-
dingsgerede stukken; dit is een gede-
tailleerde beschrijving van gekozen 
bouwmaterialen, bouwconstructies e.d. 
Aan de hand van het schetsontwerp en 
de bestedingsgerede stukken zal de 
aanbesteding door aannemers gaan 
plaatsvinden. Het wachten is dus nu 
nog op de vergunning van het Ministe-
rie .•••••••••••.• De geplande opleve-
ring van het sociohuis einde van dit 
jaar zal niet gehaald worden. 

Oud Beijerland: 

In tegenstelling tot de teleurstellen-
de mededeling in de vorige editie van 
de Scheepspraet kunnen we nu melding 
maken van een succes in Oud 
Beijerland. We zijn er inmiddels in 
geslaagd om niet alleen een geschikte 
bouwlocatie te vinden maar tevens een 
herhaling van het gekozen ontwerp van 
het sociohuis te Oude Tonge te reali-
seren binnen een bestaand nieuwbouw-
projekt in de Zoomwijck. Indiening van 
dit ontwerp zal op korte termijn 
plaatsvinden waarbij de aanvang van de 
bouwtijd is vastgesteld op september 
van dit jaar. Oplevering en opening 
worden binnen deze planning in juni 
van 1993 verwacht. 

Met de Gemeente Oud Beijerland zal 
nader overleg volgen teneinde te komen 
tot een nadere plaatsaanduiding in 
plan Oost voor de basis zorgvoorzie-
ning ter plaatse. Volgens de planning 
moeten we de plannen voor deze basis-
zorgvoorziening voor uiterlijk 27 ok-
tober 1992 indienen bij het Ministerie 
van WVC maar intern wordt gestreefd 
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naar indiening voor 1 juli van dit
jaar. 

Spijkenisse: 

Helaas is de voorgenomen aanvraag voor 
de realisatie van een sociowoning aan 
de Toekanhoek uitgebleven. Het schets-
ontwerp was inmiddels zo kostbaar ge-
worden dat de kans op goedkeuring ne-
gatief werd ingeschat, waardoor we de 
plannen hebben moeten bijstellen. In 
overleg met de NCHB, de eigenaar van 
het bestaande pand, is gekozen voor 
een meer afstandelijke benadering van 
deze stichting bij de planvoorberei-
ding en uitvoering en meer verantwoor-
delijkheid voor Hernesseroord. !mid-
dels heeft architektenburo Gestel op-
dracht gekregen ter plaatse een socio-
woning te realiseren aan de hand van 
een bijgesteld programma van Eisen 
waardoor deze woonvorm toch op tijd 
kan worden ingediend. Door de bestaan-
de constructie van het gebouw is het 
echter niet mogelijk gebleken de aan-
passingen voor meervoudig gehandicap-
ten te handhaven. Een jammerlijke con-
cessie waaraan echter niet te ontkomen
was. Zodra het definitief ontwerp ge-
reed is zal ook de bouwvergunning bij 
de Gemeente Spijkenisse worden aange-
vraagd en wordt in de buurt een voor-
lichtingsavond gehouden. De planning 
van vergunning-aanbesteding en verbou-
wing zal zeker tot voorjaar 1993 gaan 
uitlopen. In het najaar kan echter met 
de bewonersselectie gestart gaan wor-
den en dat geldt eigenlijk voor alle 
sociowoningen. 

De basis zorgvoorziening bevindt zich 
in het stadium van het definitieve 
ontwerp. 

De eerste taakstelling van ruimten 
heeft inmiddels al plaatsgevonden en 
volgens planning zal deze aanvraag 
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zowel bij het Ministerie alsook bij de 
gemeente Spijkenisse eind april _plaat-
svinden. Wij zijn er van overtu1gd dat
er in Spijkenisse een schitterende 
voorziening wordt gerealiseerd met 
uitstekende faciliteiten op het gebied 
van wonen, dagbesteding en behandeling 
voor de eigen bewoners alsook voor 
verstandelijk gehandicapten in de re-
gio.(o.a.behandel- en thuiszorgfunc-
ties). 

Hellevoetsluis: 

Het voorlopig ontwerp van de sociowo-
ning is inmiddels gereed en de archi-
tect heeft opdracht gekregen om het 
definitieve ontwerp uit te werken en 
een raming te maken van de bouwkosten. 
Dit project zal met de woonvereniging 
volkshuisvesting Hellevoetsluis worden 
gerealiseerd en de planning voorziet 
in start van de bouw in september van 
dit jaar. 

De locatie voor de basis zorgvoorzie-
ning is niet toereikend voor de vesti-
ging van een 8-tal woningen/2-onder 
een kap met een wijkcentrum waarin de 
specialistische functies alsmede het
beheer en de recreatieruimte worden 
ondergebracht. Dat betekent dat we 
voor 18 plaatsen een sociowoning zul-
len gaan realiseren in de directe om-
geving. De architect heeft inmiddels 
opdracht gekregen voor het voorlopig 
ontwerp. Indiening van het schetsplan 
en de raming van de bouwkosten wordt 
voor 1 juli van dit jaar verwacht. De 
start van de bouw staat gepland voor 
januari 1994. 

Middelharnis: 

Voor Hernesseroord in Middelharnis 
wordt op dit moment gewerkt aan een 
structuur- en renovatieplan. In dit 
plan wordt de huidige stand van zaken 
weergegeven, daarna gaan we de toekom-
stige functies nader omschrijven. Als 
we met elkaar weten welke zorg- en 
zorgondersteunende functies we de ko-
mende jaren gaan aanbieden in Middel-
harnis en Oude Tonge zullen we vervol-
gens een Programma van Eisen schrijven 
waarin beschreven staat aan welke ei-
sen de gebouwen moeten voldoen om aan 
deze (zorg) functies inhoud te kunnen 

geven. Een vergelijking van het huidi-
ge gebouwenbestand met deze program-
ma's van eisen geeft ons vervolgens 
een beeld welke gebouwen voor renova-
tie in aanmerking gaan komen en welke 
mogelijk voor vervangende nieuwbouw 
moeten worden aangemerkt. Deze werk-
zaamheden, waarmee reeds een aanvang 
is gemaakt, zullen nog dit jaar afge-
rond moeten worden teneinde vroegtij-
dig het structuur en renovatieplan te 
kunnen presenteren. Vanaf 1995 staat
de renovatie op het prioriteitenover-
zicht van de Provincie Zuid Holland 
maar het is zeer wel denkbaar dat 
reeds eerder gefaseerd gelden worden 
beschikbaar gesteld. 

Will Rijvers, Projektkoordinator 
Spreidingsplan. 

WIE BEN JE? 
-de vraag waar het om gaat-

Er is me gevraagd iets te schrijven 
over "identiteit", omdat het de bedoe-
ling is, daarover een discussie op 
gang te brengen. 
Nu is het vervelende dat er weinig 
discussies zo oeverloos en zo verwar-
rend zijn als juist die over "identi-
teit". 
Helderheid over de vraag: waar hebben 
we het eigenlijk over? is dus geboden. 
Het is dan ook niet mijn bedoeling in 
dit artikel meteen al eind-conclusies 
te trekken - dat zou ál te pretentieus 
zijn!, maar eerder om te zoeken naar 
wat verheldering van begrippen. Pre-
cies: waar hébben we het over, wanneer 
we spreken over identiteit. 
Ik wil aan het eind van het artikel 
enige stellingen toevoegen. Misschien
dat die prikkelen tot nader gesprek. 
want we zijn pas bezig met een eerste 
aanzet. 

De vraag naar identiteit is niet het-
zelfde als: wat geloof je? 
Waar het om gaat is: wie bén je? 
Wat is je identiteit? betekent: waaróm 
richt je je leven in, doe je je werk 
zoals je het doet? 
Het is de vraag naar de diepste drijf-
veren achter alles wat je doet. 
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